
Sporządzono: 26-01-2019

Protokół z sesji

IV sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie
data posiedzenia: 28-12-2018

miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Węgorzynie

Porządek obrad

Sprawy regulaminowe: a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum; b)1.
przedstawienie porządku sesji
Informacje: a) Informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna)2.
Przyjęcie budżetu na rok 2019: a) Odczytanie projektu uchwały budżetowej; b) Odczytanie opinii3.
Regionalnej Izby Obrachunkowej; c) Odczytanie opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej do
projektu budżetu; d) Odczytanie autopoprawki Burmistrza do projektu budżetu; e) Głosowanie
nad przyjęciem uchwały budżetowej; f) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o
przedłożonym projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno;
Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym4.
Wolne wnioski i komunikaty5.
Zakończenie obrad6.

Wykaz głosowań

Głosowanie porządku obrad1.
przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kata Grażyna ; Kuźmińska
Teresa; Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik;
Rególski Krzysztof; Sławska Maria ; Stasiak Joanna ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2019 wraz z2.
autopoprawką Pani Burmistrz

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kata Grażyna ; Kuźmińska
Teresa; Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik;
Rególski Krzysztof; Sławska Maria ; Stasiak Joanna ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy3.
Węgorzyno na lata 2019 – 2025 wraz z autopoprawką Pani Burmistrz

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kata Grażyna ; Kuźmińska
Teresa; Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik;
Rególski Krzysztof; Sławska Maria ; Stasiak Joanna ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;



PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji

Sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 28 grudnia 2018 roku rozpoczęła się o godz. 10:00 a
zakończyła o godz. 12:40

W sesji udział wzięło 15 radnych, na stan 15 - stu – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr
1 do niniejszego protokołu.

- lista obecności gości – stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu

- lista obecności sołtysów z terenu Gminy Węgorzyno – stanowi załącznik nr 3 do protokołu

Sprawy regulaminowe: (czas nagrania od 03:43)1.
otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quoruma.

Pan Jan  Mazuro  Przewodniczący  Rady Miejskiej  przywitał  gości  i  przybyłych na  sesję.  Stwierdził
quorum. Obecnych 15 Radnych, obrady będą prawomocne.

 przedstawienie porządku sesji (czas nagrania od 04:38)b.

Pan Radny Bogusław Szyłowicz zgłosił brak mikrofonów na sali

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej przyjął do realizacji na przyszłej sesji

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie przyjęcie porządku obrad
(Karta z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu)

Informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustne) (czas nagrania od 07:29)2.

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna poinformowała, że ostatnia sesja odbyła się 20 grudnia,
więc  od  tego  czasu  niewiele  rzeczy  się  wydarzyło.  Poinformowała,  że  brała  udział  w  Jasełkach
wystawianych przez Szkołę Podstawową w Węgorzynie, które odbyły się w kościele w Węgorzynie jak i
w kościele w Drawsku wystawiane przez Szkołę OREW Gudowo. Była na spotkaniach jasełkowych,
wigilijnych na Sołectwach w Przytoniu i Mielnie. W sobotę Pani Burmistrz miał przyjemności udzielić
ślubu mieszkańcom. W poniedziałek odbyło się otwarcie przetargu na wyposażenie przedszkolo –
żłobka. Pani Burmistrz zgłosiła apel do Sołtysów o przekazywanie informacji o tym, że są jeszcze
wolne miejsca w Przedszkolu. Zajęcia rozpoczną się już w styczniu. Przygotowywany jest Orszak
Trzech  Króli  6  stycznia  o  godz.  12:  30.  Państwo  Sołtysi  otrzymali  ogłoszenia  o  Konsultacjach
społecznych, które na terenie gminy muszą się odbyć, dot. zmiany Statutu Sołectw i Rady Osiedla,
polegające na wykręceniu słów „trwania kadencji”. Termin konsultacji 7 styczeń godz. 16:00, drugi
termin godz. 16:15. Pani Burmistrz poinformowała, że od 1 stycznia zmieniają się przepisy dot. prawa
własności, czyli przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności przede wszystkim
na  cele  mieszkaniowe  (przygotowana  informacja  zostanie  zamieszczona  na  stronie  internetowej
gminy)   

Przyjęcie budżetu na rok 2019 (czas nagrania od 12:00)3.
Odczytanie projektu uchwały budżetowej;a.

Pani  Halina  Jagiełka  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  odczytała  projektu  uchwały  w  sprawie



uchwalenia budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2019.

Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej;b.

Pan Jan  Mazuro  Przewodniczący Rady Miejskiej  przedstawił  uchwałę  Nr  CDLXVI.887.2018 Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 10 grudnia 2018 r. w sprawie opinii
o  projekcie  budżetu  Gminy  Węgorzyno  na  2019  r.  (Uchwała  stanowi  załącznik  nr  5  do
niniejszego protokołu)

Odczytanie opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej do projektu budżetu;c.

Pan Radny Zbigniew Białek odczytał  opinię Komisji  Budżetowo – Gospodarczej  (Opinia stanowi
załącznik nr 6 do niniejszego Protokołu)

Odczytanie autopoprawki Burmistrza do projektu budżetu;d.

Pani  Monika Kuźmińska Burmistrz  Węgorzyna odczytała Autopoprawkę Burmistrza Węgorzyna do
projektu  budżetu  na  2019  rok  (Autopoprawka  stanowi  załącznik  nr  7  do  niniejszego
protokołu)

Głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej;e.

Pan Radny Bogusław Szyłowicz str. 45 projektu budżetu w poz. 90015 Oświetlenie ulic, placów i dróg
plan  363.838,00 zł  w odpowiedzi od Pani Burmistrz na pismo, odnośnie zainstalowania dodatkowej
lampy  w  Cieszynie  na  drodze  gminnej  prowadzącej  do  nowej  stacji  kolejowej  (projekt  dotyczy
terenów, które są własnością kolei) została zawarta informacja, że to dodatkowe oświetlenie powinno
być  zbudowane  z  funduszy  sołeckich.  Ze  stacji  kolejowej  nie  tylko  będą  korzystać  mieszkańcy
Cieszyna  będą  korzystać  mieszkańcy  Trzebawia,  Sielska,  Chwarstna  i  zasadne  jest  ujęcie  tego
dodatkowego oświetlenia w budżecie na rok 2019. Chodzi o dwie nieruchomości zamieszkałe i tam w
okresie zimowym jest ciemno.  W pozycji 90095 pkt 1 ppkt f) jest informacja o rozbiórce mola nad
jeziorem Węgorzyno w piśmie  od  Pani  Burmistrz  odnośnie  chwiejącego się  pomostu,  grożącego
zawaleniem  na  plaży  w  Cieszynie  została  zawarta  informacja,  że  zewnętrzna  firma  zbada  stan
techniczny tego pomostu i  będzie on odbudowany lub ewentualnie będzie wycięty. Pewna suma
pieniędzy powinna być ujęta, jeżeli chodzi o naprawę, rozbiórkę pomostu nad jeziorem Woświn w
Cieszynie

Pani Radna Joanna Stasiak powiedziała, że bardzo chcemy żeby mieszkańcy dbali o środowisko, a
zatrważająca  jest  kwota  „edukacja  ekologiczna  –  500,00  zł”,  za  które  przez  cały  rok  mamy
wyedukować mieszkańców

Pan  Radny  Bogusław  Szyłowicz  str.  47  projektu  budżetu  92695  kultura  fizyczna.   Ten  temat  był
poruszany podczas obrad połączonych Komisji, był tam zaproszony Prezes Klubu Sparta. Jaka kwota
jest przeznaczona konkretnie na Klub Sportowy „Sparta”, jakie są sekcje, bo były pewne zawirowania
w tej materii. Ile jest sekcji piłki nożnej?

Pani Radna Joanna Stasiak powiedziała, że sekcja jest tylko jedna, to jest piłka nożna. Odnośnie
informacji  na temat budżetu,  który jest  przeznaczony na kulturę fizyczną z tego powodu, że zostały
zwiększone środki  na konkurs,  który ukazał  się na stronie internetowej gminy dn. 27.12.2018 r.
„Otwarty  konkurs  na  realizację  zadania  publicznego  w  zakresie  upowszechniania  kultury  fizycznej  i
sportu  poprzez  organizację  imprez  sportowo  rekreacyjnych  w  tym  sekcji  piłki  nożnej  na  rzecz
mieszkańców Gminy Węgorzyno w 2019 roku”. Należy zauważyć tylko jedną rzecz, że zwiększyły się
środki w porównaniu do zeszłego roku o 15.000,00 zł, a zakres, jaki zostanie objęty jest mniejszy,
ponieważ w tamtym roku w ramach tych pieniędzy miało być organizowanie turnieju i  zawodów



sportowych szczególnie podczas imprez lokalnych. Objęcie prowadzeniem dla mieszkańców gminy
min. 4 sekcji piłki nożnej od rocznika 2000 do rocznika 2012. W obecnym konkursie pierwszy punkt się
nie zmienia, czyli organizacja turniejów i zawodów, drugi objęcie prowadzeniem min. 3 grup piłki
nożnej, więc zmniejsza się zakres od 2001 do 2012, też zmniejsza się zakres wiekowy. Ponadto dla
informacji  mieszkańców,  bo  pewnie  nie  każdy  ma  taką  wiedzę  Unifikacja  Polskiego  Związku  Piłki
Nożnej  podzieliła  grupy  wiekowe  dzieci.  Kiedyś  tego  nie  było,  byli  brani  tylko  pod  uwagę
„Trampkarze”, „Juniorzy” i „Seniorzy”. Obecnie jest tych grup bardzo dużo i wszystkie biorą udział w
rozgrywkach ligowych, które się dzieją. Dzieci jest w Sparcie „Skrzat”, to są najmłodsze dzieci na
treningi chodzi od 4 do 5 osób. „Żak”, następna grupa tj. „Orlik”, kolejna grupa tj. „Młodzik” i tutaj nie
ma żadnych dzieci, „Trampkarzy” jest 15- 20 na treningu, „Juniorów Młodszych” jest brak, „Juniorów”
jest brak, „Seniorów” też jest około 20 osób z tego ta informacja, że 3 osoby z Gminy Węgorzyno,
więc tak naprawdę na dzień dzisiejszy z tego w „Sparcie” trenuje ok. 30 dzieci. Pieniądze tak dla
informacji  250.000,00 zł.  Nie mamy zaplecza juniorskiego żadnego. Absolutnie nie mam zamiaru
zniszczyć „Sparty” nie wiem, czy siedzący tutaj mieszkańcy i Sołtysi wiedzą, że „Sparta” w 2019 roku
będzie miała 70 lecie, 60 lecie robiłam ja

Pani Radna Katarzyna Lewandowska str. 38 Ochotnicze Straże Pożarne kwota jest mniejsza na straże
pożarne niż w 2018 roku, nawet w 2017. Chociaż wiemy, że samochód naszej straży pożarnej ten
starszy  jest  na  wykończeniu  i  będzie  potrzebny  remont  silnika.  Strażacy  mają  defibrylator  i  tam  są
zużyte  elektrody,  więc  on  jest  na  razie  bezużyteczny.  Potrzeba  jest  dokupić  elektrody  i  na
ubezpieczenia drużyn strażackich, samochodów i budynków tu jest 6.000,00 zł, było wnioskowane o
11 – 12.000,00.

Pani Radna Joanna Stasiak poinformował, że wpieramy uzdolnioną młodzież tylko przerażające jest to,
str.  41 80195 zakup nagród rzeczowych i  pieniężnych dla uczniów i  nagrody dla nauczycieli  za
osiągnięcia w roku szkolnym 2018/2019 – 4.000,00 zł, gdzie zdawało się, że warto by było wpierać
umiejętności nie tylko sportowe, ale i edukacyjne naszej zdolnej młodzieży, bo są dzieci, które mają
wielki potencjał i fajnie by było jakieś stypendia naukowe

Pan Radny Bogusław Szyłowicz poinformował, że poprzez ostatnią kadencję słyszeliśmy o usuwaniu
wad i usterek dla zadania budowa i przebudowa sieci wodociągowo – sanitarnej w ramach aglomeracji
etap I. W tym budżecie na to zadanie jest przeznaczona kwota 200.000,00 zł. Czy to są już ostateczne
pieniądze i ta sieć wodociągowa i kanalizacja będą sprawne i będą działały, czy to są pieniądze
przeznaczone tylko na ten rok, a w przyszłym roku znowu będzie podobna pozycja?

Pani  Radna  Katarzyna  Lewandowska  str.  47  Kultura  fizyczna,  Dział  92601  Obiekty  sportowe  i
wynagrodzenia bezosobowe - animator sportu i gospodarz i czy to jest tylko gospodarz Orlika, czy to
jest gospodarz całego obiektu i również Stadionu Miejskiego? Kiedyś w tych pieniądzach jak „Sparta”
miała opłacała gospodarza, a czy teraz urząd jakby dodatkowo opłaca gospodarzy Stadionu?

Pan Radny Bogusław Szyłowicz str. 41, 85154 Przeciwdziałanie alkoholizmowi plan 80.000,00 zł ppkt 1
tj. wynagrodzenie pracownika wraz z pochodnymi. Kto jest tym pełnomocnikiem? Starałem się znaleźć
w zarządzeniach Pani Burmistrz, niestety ostatnie zarządzenia są datowane 2009 rok bodajże. Od
2010 roku, kiedy Pani Burmistrz objęła urząd po raz pierwszy nie są publikowane zarządzenia na BIP –
ie. Nie wiem czy przedtem to było robione zwyczajowo, czy to był obowiązek? Nieznany jest również
skład Komisji realizującej Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

Pani Radna Monika Dobrzaniecka str. 45 pozostała działalność wydatki kwota 9.000,00 zł na remonty
elementów ogródków jordanowskich, czyli nie ma zaplanowanych żadnych pieniędzy na wyposażenie
placów zabaw, a one są już w tak złym stanie technicznym, a np. karma dla kotów 4.000,00 zł, więc 5
.000,00 zł zastaje nam na ogródki jordanowskie i na place dla dzieci



Pani  Radna  Joanna  Stasiak  powiedziała,  że  też  w  tym  dziale  taka  trochę  przerażająca  kwota
rozwiązywanie problemów bezpańskich psów i opieki nad bezdomnymi zwierzętami czy to naprawdę
kosztuje rocznie aż  40.000,00 zł?  

Pani Radna Katarzyna Lewandowska str. 41 dział 851 Ochrona zdrowia pytanie dot. Gminnej Komisji
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych tutaj o tego pełnomocnika, to już mniej więcej wiemy, kto.
Jakie są osoby w tej komisji, czy są kompetentne osoby, czy to są też członkowie z Radnych, czy my
będąc Radnymi możemy wejść w skład takiej Komisji? Jakie są zasady wybierania takiej Komisji, czy
muszą mieć pewną wiedzę, kwalifikacje?

Pani Radna Joanna Stasiak poinformowała, że nie ma przyjemności pracować w komisji, zapytała czy
w  ogóle  to  jest  możliwe,  że  na  przyszły  rok  w  szkołach  będą  e  –  dzienniki,  czy  będą  środki
przeznaczone na ten rodzaj informowania rodziców o ocenach i w ogóle o tym, co się dzieje w szkole?

Pani Radna Katarzyna Lewandowska zapytała, czy jest już rozstrzygnięty konkurs i mamy Strażnika?
Jest auto służbowe, które musi jeździć, działać i koszty na to idą

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – odpowiedziała:

Radny Szyłowicz Zarządzenia nieaktualne być może nie zdążamy, tyle działań podejmujemy,
być może jest to prawda, że są nieaktualne. Jednak nie ma braku informacji o składzie Gminnej
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Bardzo dziwne jest usłyszeć takie pytanie z
ust Pana Radnego, który w poprzedniej kadencji również był Radnym, ponieważ Radni, co roku
otrzymują Sprawozdanie Komisji albo inaczej Sprawozdanie z realizacji działań związanych z
Profilaktyką  i  Rozwiązywaniem  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałaniu  Narkomanii,
gdzie w pierwszej treści jest skład Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.
Gdyby to umknęło uwadze i gdyby na tej sesji Pan Radny nie był, to również na innej sesji np.
czerwcowej gdzie jest informacja z działalności Urzędu również pojawia się Gminna Komisja
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, gdzie jest podane Zarządzenie, którym została ta
Komisja powołana. Nie ma tu obowiązku, że kadencja się kończy i należy wymienić skład Komisji
 Kto jest pełnomocnikiem – pełnomocnikiem jest pracownik urzędu i to od lat zanim ja zostałam
Burmistrzem ten pracownik był pełnomocnikiem i nadal tak jest, więc się dziwie, że po tylu
latach pracy w samorządzie jeszcze takie pytania są, ale miło mi, że są te pytania, bo inni
niewtajemniczeni w samorząd gminy będą już tą wiedzę mieli
Oświetlenie  lampy  w  Cieszynie.  Z  funduszu  sołeckiego  mieszkańcy  sołectw  przeznaczają
pieniądze na zakup lamp na doświetlenie swoich sołectw, więc byłoby niesprawiedliwe gdybym
wyróżniła jedno z sołectw i  potraktowała inaczej.  Oświetlenia są wpisane, czy wnioski  dot.
oświetleni,  czy  doświetleń  są  wpisane  w  rejestr,  ewidencję  potrzeb  i  jeśli  jest  możliwość
poradzić  sobie  inaczej,  to  sobie  radzimy,  ale  przeważnie  jest  to  wydatkowane z  funduszu
sołeckiego.
Rozbiórka mola jest wpisany taki temat i  jest napisane, że chodzi o jezioro w Węgorzynie.
Bardzo szczegółowo omawiałam na poprzednich sesjach, na komisjach, jaką mamy sytuację,
jakie wnioski składaliśmy o dofinansowanie zewnętrzne. Losy tych wniosków, to, że znaleźliśmy
się pod kreską i nie dostaliśmy tych pieniędzy na dofinansowanie po 8 miesiącach pojawiły się
pieniądze na dofinansowanie, ale już znowu czas był za krótki, to wszystko było omawiane i do
tego  można  wrócić  czytając  protokoły  z  sesji.  Temat  mola  wiemy,  że  jest  niedobry  stan
techniczny,  dlatego je  jakby zamykamy,  czy wyłączamy z  eksploatacji  oprócz  montowania
tabliczek zakładamy łańcuchy żeby nie dawać możliwości korzystania z tego mola, ale wiadomo,
że wędkarze i tak wejdą, bo ich kładki są nieraz w dużo gorszym stanie, więc nie rozbieramy,
aby one jeszcze tam były.  Łatwiej jest ewentualnie naprawić niż zrobić od nowa, bo zrobić na
nowo, to trzeba mieć wszystkie papiery a jeśli byśmy pozyskali pieniądze na naprawę to jest
drobna jakaś dokumentacja, jakieś zgłoszenie i naprawiamy. Mimo, że jest na Węgorzyno. Mamy



również pieniądze w tym budżecie na zrobienie dokumentacji projektowej na zagospodarowanie
jeziora Cieszyno, czyli tam będą ujęte środki, a jeśli by się udało jeszcze pozyskane.
Jakie pieniądze dla Sparty?  W budżecie Gminy Węgorzyno na żaden rok tak jak i teraz na 2019
nie ma znaczonych pieniędzy na Spartę, jest dotacja na działalność sportową dla mieszkańców,
to nie  są znaczone pieniądze i  nikt  nie  wie,  kto przystąpi  do konkursu i  kto ten konkurs
dotacyjny wygra. Pani Radna była obecna na konsultacjach programu współpracy gminy ze
stowarzyszeniami.  Wypowiedziała  pewne  wnioski,  które  starałam się  ująć,  bo  Pani  Radna
również prowadzi Stowarzyszenie Sportowe.  Również mówiła zarzucając mi, że te konkursy są
jakby ustawiane i  znaczone, co starałam się wytłumaczyć,  że tak nie ma i  Pani  poruszyła
wówczas zapis tego, że tam są sekcje, czy roczniki, że też Państwo byście mogli zrobić więcej,
ale nie ma sensu, więc tym razem ogłaszając zmniejszyłam żebyście również Państwo mieli
szansę, więc wzięłam pod uwagę zgłoszone przez Panią wnioski.
 Aglomeracja I kolejny temat, że 200.000,00 zł Panie Radny w tym roku budżetowym, który się
teraz kończy mieliśmy wpisane aż 1.800.000,00 zł  i  po próbach wyłonienia wykonawcy po
prośbach wręcz do różnych wykonawców żeby ten temat był zrealizowany, czyli poprawione
kolejne rzeczy, o czym też mówiłam, co sesje prawie udało się już naprawić znaczną część tej
nieszczęśliwej inwestycji  za kwotę dużo mniejszą nie wydatkowaliśmy tego 1.800.000,00 zł
wydatkowaliśmy około 200.000,00 zł nie pamiętam, ale dużo mniej. W związku z tym planując
budżet  na 2019 rok uznałam za stosowne nie  zamrażać pieniędzy,  bo mamy inne ważne
inwestycje i  przeznaczyć 200.000,00 zł  po to żeby temat był  realizowany, a w jak dużym
zakresie to czas pokaże i zobaczymy, jacy wykonawcy zgłoszą się do poprawek
Radna  Stasiak  edukacja  ekologiczna,  Pani  Radna,  jeśli  chodzi  o  edukację  społeczeństwa
prowadzimy ją nie tylko z tych pieniędzy, prowadzimy je na zebraniach sołeckich, osobiście to
robię poprzez wydawane foldery nie z tych pieniędzy z innych środków. Te pieniądze, które Pani
tu  widzi,  to  są  przede  wszystkim  i  Pani  dobrze  o  tym  wie  na  nagrody  w  konkursach
ekologicznych.
Kolejne pytanie dot. nagród 4.000.000,00 zł na nagrody dla uczniów, aby nie było tylko na
sport. Nagrody przyznawane są za osiągnięcia niepowiedziane, że sportowe, ogólne, jeśli nasi
uczniowie uzyskują miejsca w konkursach i olimpiadach, jeśli są takie znaczące miejsca, są
laureatami olimpiad lub konkursów otrzymują takie stosowne nagrody. Przy podsumowaniu
danego roku szkolnego, pod koniec czerwca otrzymuję informacje i  wnioski  od Dyrektorów
Szkół, którzy określają i wymieniają, jacy uczniowie, co zdobyli i kto jest ich opiekunami i takim
kluczem, na takich zasadach są przyznawane nagrody.
 E – dziennik, to tak nad tym tematem pochylamy się od jakiegoś czasu. W tej chwili już zostały
zweryfikowane  kwoty,  jakie  są  potrzebne  po  uchwaleniu  budżetu.  Po  rozpoczęciu  realizacji
budżetu na 2019 rok poszukamy z Panią Skarbnik odpowiedniej kwoty na zrealizowanie e –
dzienników w naszych szkołach. Ze szkołami jestem domówiona, że w każdym momencie, kiedy
my tylko finansowo będziemy gotowi będzie możliwość wprowadzenia e - dzienników.
Pani Radna Stasiak również poruszyła temat dotacji  na sport chciałam powiedzieć, że nasz
budżet z roku na rok jest coraz większy ogólnie dochody, wydatki kiedyś jak ja zaczynałam
pracę w samorządzie nie było 10.000.000,00 zł, a w tej chwili mamy ponad 40.000.000,00 zł i
chciałabym podkreślić,  że  dotację,  jaką  przekazujemy na działalność  sportową ona jest  w
wysokości niecałego procenta wydatków budżetowych. Mało tego w latach 2014, 2015, 2016
było to 0, 7% w tej chwili w 2019 roku zaplanowaliśmy, że będzie to wskaźnik 0, 62 % czyli
jeszcze mniejszy.
 Radna Lewandowska kwota na OSP, że jest mniejsza niż w latach poprzednich. Zrobiłam analizę
i symulację i takie są wyniki w 2016 roku planowaliśmy prawie 156.000,00 zł, a wydatkowaliśmy
137.000,00 zł, czyli o 20.000,00 zł mniej. W 2017 roku planowaliśmy 144.000,00 zł, a wydaliśmy
o 10.000,00 zł więcej, prawie 155.000,00 zł, co chcę powiedzieć, że te wydatki na straż są
ruchome one są uzależnione od tego ile zdarzeń w danym roku na terenie naszej gminy lub tam
gdzie nasze jednostki są wysyłane się wydarzą. Nasi strażacy nie jeżdżą już tylko do pożaru



jeżdżą do prawie wszystkich różnych zagrożeń, to, że mamy 135.600,00 zł w budżecie na 2019
rok,  to  nie  oznacza,  że im coś zabraknie tak jak Pani  Radna zauważyłam ze swojego już
doświadczenia samorządowego my wielokrotnie dokładamy te pieniądze, albo Zarządzeniami
przesuwamy między wydatkami np. jest zaoszczędzone to możemy, a widzimy, że już brakuje
na ekwiwalenty, to w innym miejscu dokładamy. Jeśli chodzi o doposażenie straży, to myślę, że
nasze  straże  Ochotnicze  Straże  Pożarne  z  terenu  Gminy  Węgorzyno  są  bardzo  dobrze
doposażone.  Mam porównanie z innymi gminami, to chciałabym się tu pochwalić,  że nasi
Druhowie są bardzo dobrze wyszkoleni. My często piszemy projekty i uzyskujemy pieniądze z
zewnątrz.  Nasza  jednostka  OSP  miała  taki  miernik  ciepłej  ściany,  czy  komina  –  kamera
termowizyjna,  gdzie  jeszcze  nawet  Państwowa  Straż  Pożarna  nie  miała.  Później  się
„państwówka”  zwróciła  żebyśmy  dofinansowali  im  zakup,  bo  taki  trochę  mieli  dyskomfort,  że
nasi  Druhowie,  ochotnicy  mają  taki  dobry  sprzęt,  a  oni  jeszcze  nie  mają.  Co  roku  do
Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  piszemy  o  jakieś  dotacje  np.  ostatnio  nasi
Druhowie byli doposażeni w 10 kompletów ubrań bojowych, to są wydarzenia październik –
listopad. Ten samochód, który informują, że się psuje, pada i będzie taki moment, że nie będą w
stanie go uruchomić,  to mieliśmy to na uwadze.  Na razie nie mamy jeszcze powodów do
zadowolenia  całościowego,  ale  połowiczny  jest  udało  się  złożyć  wniosek  o  dofinansowanie
zakupu samochodu i to naprawdę w takim trybie pilnym. Fakt nie mogliśmy tego zrobić, jako
jednostka samorządu terytorialnego, bo beneficjentami mogły być straże, jako Stowarzyszenie,
ale nasze tutaj osoby, pracownicy przygotowali taki wniosek udało się go złożyć, jaki będzie
efekt nie wiem trzymamy kciuki, będziemy się cieszyć jak się uda pozyskać, a wtedy będziemy
szukać pieniędzy  w budżecie  środków na wkład własny,  który  wniesiemy my gmina,  jako
partner do tego projektu

Pani  Radna  Katarzyna  Lewandowska  poinformowała,  że  dziękuję  Pani  Burmistrz  za  wyjaśnienie,
ponieważ wszyscy Radni mają zaproszenia na 4 stycznia do strażaków, gdyby były zadawane pytania
to żeby Radni wiedzieli już, co będą mogli odpowiadać, pod to były te pytania skierowane

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna 

O  defibrylatorze  nie  wiem,  być  może  pracownicy  już  wiedzą.  Natomiast  o  defibrylatorach  moi
pracownicy wiedzą, że mają pozyskać środki na doposażenie wszystkich obiektów użyteczności
publiczne w takie urządzenie. Na terenie miasta już jakiś dłuższy czas temu zauważyłam, że
Biedronka ma, to są urządzenia, które zwykły człowiek bez większych szkoleń umiałby użyć i
dać tą pomoc potrzebującemu, bo to urządzenie samo mówi, co należy zrobić

Pan Radny Dominik Raj zapytał, czy to będzie dostępne na zewnątrz, czy w środku, bo nie zawsze jest
obiekt otwarty żeby można było tego użyć

Pani  Monika  Kuźmińska  Burmistrz  Węgorzyna  powiedziała,  że  dobra  uwaga  weźmiemy  ja  pod
rozwagę.

Pytanie o Strażnika Miejskiego, konkurs, który był ogłoszony wpłynęła jedna oferta nie spełniła
wymogów formalnych i  pojawiła  się  już  informacja na BIP  –  ie,  że ten konkurs  nie  został
rozstrzygnięty. Niebawem się ukarze kolejny nabór na to stanowisko.
Gospodarz animator, jeśli  chodzi o obiekty sportowe. Gospodarz jest na Orliku, jak również
mamy, co roku zatrudnianego animatora – Pan …, też takim animatorem był w tym roku. To, za
co my płacimy gospodarzowi - ogarnianie Orlika i trybun. Natomiast Stadion - gospodarz, to już
Stowarzyszenie się rozlicza z osobą, która prace wykonuje. W tych środkach, które Pani widzi w
budżecie, to również są wydatki na hale sportową.
 I Radna Dobrzaniecka, jeśli chodzi o place zabaw te 5.000,00 zł, to jest zabukowana kwota na
ewentualne  jakieś  wkłady  własne,  doposażenie  lub  zrobienie  dokumentacji.  My  jesteśmy



partnerem ze Stowarzyszeniem, które złożyło wniosek w tym roku, w naborze zorganizowanym
przez LGD, gdzie realizacja miała być bodajże wrzesień – październik, gdzie piękne urządzenie
miało dojść do tego, co mamy, taki, który nawiązuje do symboliki Węgorzyna. Miał być statek,
taka wielofunkcyjna zabawka i do wspinania, zjeżdżania i przechodzenia przez różne atrakcje
nie wiem czy się Państwo orientujecie, ale umowy w ramach konkursów LGD – owskich jeszcze
nie zostały podpisane, to wszystko jeszcze trwa. Jestem też w Radzie oceniającej te wnioski i
wiem, bo my za każdym razem musimy się spotykać i podejmować uchwały, więc nie można
jeszcze tego realizować.
Radna Stasiak psy 40.000,00 zł, to ja musze powiedzieć, że my jesteśmy bardzo oszczędną
gminą. Mamy takie umowy, które generują tylko 40.000,00 zł proszę się zapytać, jakie koszty
ma Gmina Resko ponad 200.000,00 zł, więc te 40.000,00 zł to naprawdę nie jest dużo. Faktem
jest, to, że teraz jest inna formuła umowy, jaką mamy zawartą, ale one nie powinny wzrosnąć,
albo nie  jakoś  diametralnie.  Temat  budowy wspólnego schroniska był  podejmowany w tej
kadencji, która minęła przez Starostwo od początku kadencji, ale na spotkaniach i dyskusjach
się zaczynało i się kończyło, nic nie poszło do przodu w tym temacie. Dokarmianie kotów jest,
kiedy są  temperatury  ujemne,  nie  jest  zawsze.   Organizujemy takie  akcje  nawet  ostatnio
wspólnie z przedszkolem, gdzie i my, jako urzędnicy się włączamy i próbujemy pomóc tym
społecznym opiekunom

Pan Radny Stanisław Ociepa zapytał, plac przy Grunwaldzkiej, czy jest możliwość ogrodzenia go? Bo
dobrze wiemy, co tam się dzieje

Pani  Monika  Kuźmińska  Burmistrz  Węgorzyna  odpowiedziała,  że  w  tym  projekcie  jest  również
przewidziane ogrodzenie

Pani Radna Anna Łuksza zapytała odnośnie sportu czy w tym konkursie w budżecie nie można zapisać
bez tej piłki nożnej, nie może być, że na sport po prostu?  Jest osoba zainteresowana, która chciałaby
otworzyć sekcje rowerową, ale nie przystąpi do konkursu jak jest piłka nożna żeby to po prostu była
sekcja sportowa, różne dyscypliny. Jak tutaj było powiedziane niewiele osób w tą piłkę kopie

Pani Radna Joanna Stasiak powiedziała, że Program współpracy z organizacjami pozarządowymi plan
jest dobry, tylko organizacja jest ciężka tego programu, bo tak naprawdę zamyka się drogę innym
stowarzyszeniom, które mogłyby się włączyć z tego powodu, że zapisujemy już na wejściu piłka
nożna. Jest taniec, gimnastyka artystyczna, karate, lekkoatletyka, piłka siatkowa i naprawdę mamy
zdolną młodzież  lekkoatletyczną.  Pani  Burmistrz  powiedziała,  że nie  jest  tu  napisane,  że Sparta
oczywiście, że nie jest, bo nie może być zapisane, ale czytając to ogłoszenie, w którym jest wyraźnie
napisane w tym sekcji piłki nożnej i jest wyraźnie napisane, że ma być objęcie 3 grup piłki nożnej to
już z gruntu nic innego nie może być.  Oferta wybrana przez Komisję ma więcej punktów, to i tak Pani
Burmistrz decyduje, kto dostanie dotację. Warto by było zaangażować inne, a wiemy, że powstały
nowe Stowarzyszenia

Pani Radna Katarzyna Lewandowska powiedziała, że na komisjach mieliśmy przyjemność gościć Pana
Prezesa Sparty i Pana Wiceprezesa szkoda, że dzisiaj nie ma tych Panów, bo też dużo rzeczy mogliby
nam naświetlić, wyjaśnić, powiedzieć jak to działa, jakie są problemy. Sami wiemy, jak to w tych
czasach wygląda praca z naszą młodzieżą, dziećmi. Bardziej z młodzieżą, bo tutaj Pani Stasiak mówiła
o „ Juniorach”, bo mówiła, że są akurat chłopcy, czy młodzież wyjeżdżająca do szkół średnich, których
nie ma u nas w naszym mieście. Oni muszą być w internatach, nie mają jak dojechać na treningi.
Naprawdę tych problemów jest  dużo,  one się  mnożą,  ale  dużo by wyjaśnili  Panowie ze Sparty.
Absolutnie nie chcemy „Sparty” naszego Klubu zamykać, tylko chcemy żeby była większa motywacja,
więcej tych pieniędzy szło autentycznie na dzieci, młodzież, a nie żeby utrzymywać Klub „Seniorami”,
którzy przyjeżdża z zewnątrz i musimy im zapłacić żeby nas promowali, nasze Węgorzyno. Absolutnie
nie mamy zamiaru niczego likwidować tylko chcielibyśmy wyjaśnień



Pani Radna Joanna Stasiak powiedziała, że tak naprawdę LKS Sparta, jest Stowarzyszeniem i my tutaj
tak naprawdę nie mamy możliwości wpływać na ich działania. My możemy tylko wspierać takie każde
Stowarzyszenie, każdą inną jednostkę, która powstanie, czy to będzie stowarzyszenie zwykłe, czy
rejestrowe, czy to będzie Klub Sportowy, Uczniowski. Ja śledziłam inne IV ligowe drużyny i ja mniej
więcej wiem ile pieniędzy mają inne drużyny i ja nie mówię, że u nas jest super, bardzo dużo tylko u
nas nie grają nasi zawodnicy i to jest ten problem największy. „Juniorów” nie zdobędziemy, bo czym
to, że dostaną 80,00 zł na buty, są trenerzy tylko my ich nie szukamy. Trenerem w Klubie Sparta
„Skrzatów” i „Trampkarzy” jest Pan, który trenuje ze Świdwina. Wiem, że są też trenerzy na naszym
terenie, nie było żadnego ogłoszenia, że jest wakat na trenera jakiejkolwiek drużyny. Wiem, z jakimi
problemami,  jeśli  chodzi  o  juniorów,  faktycznie  tutaj  Sparta  zawsze  będzie  się  borykała  z  tego
powodu, że nie ma tych juniorów na naszym terenie, ale tu trzeba ich czymś zachęcić.

Pani  Monika  Kuźmińska  Burmistrz  Węgorzyna  uważa,  że  nie  prawdą  jest  to,  że  z  dotacyjnych
pieniędzy  są  opłacani  jacyś  zawodnicy.  Gmina  udzielając  datacji  również  rozlicza  te  dotacje.  Z
dokumentów nie wynika,  a poza tym z przepisów jest  zabronione żeby z dotacyjnych pieniędzy
opłacać zawodników i z dokumentów również nie wynika żeby Sparta ich z tych pieniędzy opłacała.
Proszę nie mówiąc o Sparcie nie myśleć tylko o „Seniorach”, bo o ile w tych Seniorach jest kilku
naszych mieszkańców, o tyle w innych grupach są nasze dzieci, nasza młodzież. W tym roku miało
miejsce pewne wydarzenie, które spowodowało odejście kilkudziesięciu osób ze Sparty. Pani Radna
skupia się tylko na chwili obecnej natomiast dotacja, konkurs był organizowany pod koniec 2017 lub
na początku 2018, gdzie składana była oferta i preliminarz na cały rok bez uwzględnienia, bo nikt nie
był w stanie przewidzieć, że jakieś sytuacje nastąpią, które spowodują, że tych grup wiekowych może
być mniej lub inne. Nikt nie przewidział, że odejdą zawodnicy młodzi ze sprzętem lub z ubraniem i że
kolejnych, którzy przyszli trzeba będzie wyposażyć

Pani Radna Joanna Stasiak powiedziała, że Sparta ma problem, że odeszły takie a nie inne grupy i
odeszły ze sprzętem, który de facto powinny zwrócić, to nie jest problem gminy, to jest problem
Stowarzyszenia,  który musi  egzekwować,  jeżeli  zawodnik odchodzi  z  klubu musi  się rozliczyć ze
sprzętu taka jest zasada, ale to nie jest problem nas Radnych. To nie chodzi o to, że mamy nie
dotować Klubu, mamy spowodować żeby tych dzieciaków w klubach było jak najwięcej żeby nie tylko i
wyłącznie piłka nożna w Węgorzynie, bo są i karatecy, rowerzyści i lekkoatleci łącznie w zajęciach
pozalekcyjnych. Też trzeba ludzi opłacić, który prowadzą zajęcia, bo tak jak i w Sparcie są trenerzy to
oni tego nie robią społecznie. Każdy normalny, wykształcony po to rozbił kurs, kursy trenerskie, które
kosztują  dużo.  Ja  wszystko  rozumiem tylko  naprawdę  dzieci  jest  bardzo  mało  w  tym Klubie  i
zastanawia mnie fakt rozliczenia dotacji, bo jak Pani Burmistrz mówi, że nie można było przewidzieć,
że będzie taka czy inna ilość grup wiekowych w danym roku. To teraz tak naprawdę zgodnie z
zasadami rozliczania dotacji, jeżeli się z czegoś nie wywiązało, to tą resztę dotacji do gminy trzeba po
prostu zwrócić, to, co nie zostało zrealizowane, taka jest zasada dotacji

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej  powiedział,  że dyskusja była obfita skupiliśmy się na
dwóch tematach, ale to jest pozytywne, bo widzę potencjał wśród Radnych. Na Komisji było jak gdyby
zatwierdzone, że jak znajdą się pieniądze z nadwyżki to na te e – dzienniki będą przeznaczone jak
gdyby deklaracja, że te pieniądze będą zabezpieczone. Jeszcze jedno zadanie było na szafki i dyskusja
była obfita, ale pani Burmistrz zauważyła nie było wniosków typowych. Do tematu Sparty w niedługim
czasie wrócimy i podyskutujemy razem z Prezesem i Zarządem, bo nie ukrywam jak przysłuchiwałem
się na komisji, to tam wyczerpująco udzielono odpowiedzi i tam wyjaśniono wiele kwestii. W tej chwili
szkoda, że ich nie ma, ale myślę, że dopilnuje, jako Przewodniczący żeby na tym spotkaniu, gdzie
będzie mowa o Sparcie, bo Sparta będzie obchodziła 70 lecie byli obecni    

Pani  Monika  Kuźmińska  Burmistrz  Węgorzyna  odpowiedziała  Pani  Radna  Łuksza,  która  zwracała
uwagę czy to nie może być ogólnie na sport. My mamy w budżecie taki zapis kultura fizyczna i sport
poprzez organizowanie aktywnego spędzania czasu wolnego i sportowych zajęć pozalekcyjnych, więc



takie pieniądze również są, wiemy dobrze, że Stowarzyszenie od czasu do czasu nie zachowując
żadnych procedur i wcześniejszych wniosków składa np. na pływanie i wtedy jest taka konsternacja,
co zrobić i  gdzie znaleźć pieniądze nawet w tym roku była taka sytuacja, gdzie szukaliśmy tych
pieniędzy  znaleźliśmy przy  głosowaniu.  Karate  od  nas  korzysta  z  tej  pomocy  i  współpracujemy
również

Pani Radna Anna Łuksza zapytała czy tutaj 250.000,00 zł musi być zaznaczone, że na sekcje piłki
nożnej, czy w tym momencie musi być naprawdę zaznaczone, że to jest sekcja piłki nożnej?

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna odpowiedziała, że całej dyskusji chyba widzicie, jaka
jest sytuacja, że większość osób uważa, że to są pieniądze dla Sparty tak nie jest i gdybyśmy zrobili,
że w jednej pozycji na sport napisalibyśmy całą kwotę, jaką na sport przeznaczamy, to pozostali,
którzy prowadzą jakieś Stowarzyszenia pomyśleliby, „czyli dla nas nie ma nic”. Chcieliśmy z Panią
Skarbnik, aby z budżetu na pierwszy rzut oka było widać, co jest na dużą działalność, co jest na
mniejsze działalności,  żeby nie było wątpliwości,  że małe Stowarzyszeni,  albo na mniejsze jakieś
doraźne działania też można aplikować

Pani Radna Anna Łuksza powiedziała, gdyby się spora sekcja zawiązała, bo ja np. mam wiedzę o sekcji
rowerowej 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna odpowiedziała, że na dzisiaj nie mamy żadnego wniosku

Pani Radna Anna Łuksza zapytała, co on ma składać, jak widzi piłka nożna

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna odpowiedziała, że Pani Radna jest też księgową, to wie,
kiedy się składa wnioski do budżetu

Pani Radna Joanna Stasiak powiedziała, że aplikuje do innych gmin. Jak jest ogólnie napisane kultura
fizyczna i sport, to ja mogę do każdej gminy aplikować i oni zdecydują, czy mi dadzą, czy nie dadzą.
Tylko i wyłącznie o to chodzi żeby nie generalizować, że jest na jedną sekcję. Jedną dyscyplinę sportu,
których mamy bardzo dużo

Pani Elżbieta Grabowska Skarbnik Gminy powiedziała, że dwa lata temu na wniosek Pani Radnej
zabezpieczono 5.000,00 zł i Pani nie przystąpiła, bo przystąpiło karate. Były tylko dwa wnioski i one
zostały ujęte do budżetu

Pan Radny Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z
autopoprawką  Pani  Burmistrz  (Karta  z  głosowania  stanowi  załącznik  nr  8,  Uchwała  nr
IV/23/2018 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu)

- 10 minut przerwy -

Odczytanie opinii  Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym projekcief.
uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno;

Pan Jan  Mazuro  Przewodniczący Rady Miejskiej  przedstawił  uchwałę  Nr  CDLXVI.889.2018 Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 10 grudnia 2018 r. w sprawie opinii
do  projektu  uchwały  o  wieloletniej  prognozie  finansowej  Gminy  Węgorzyno.  (Uchwała  stanowi
załącznik  nr  10  do  niniejszego  protokołu)

Pan Jan  Mazuro  Przewodniczący Rady Miejskiej  przedstawił  uchwałę  Nr  CDLXVI.888.2018 Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 10 grudnia 2018 r. w sprawie opinii
o  możliwości  sfinansowania  deficytu  ustalonego  w  projekcie  uchwały  budżetowej  Gminy  Węgorzyno



na 2019 rok. (Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu)

Pan Radny Bogusław Szyłowicz str. 54 wykaz przedsięwzięć do wieloletniej prognozy finansowej zapis,
który  brzmi  „Budowa  świetlic  wiejskich  w  Cieszynie,  Trzebawiu  i  Podlipcach  w  ramach
termomodernizacji  budynku użyteczności publicznej”, ta treść jest niezrozumiała, czy tu chodzi o
budowę świetlic? Druga sprawa parę miesięcy temu na rok 2019 była przeznaczona pewna sum.
Teraz na 2019 nic nie ma, na 2020 nic nie ma dopiero w roku 2021 pojawia się 20.000,00 zł. A
wiadomo, że teren w Cieszynie, który ma być przeznaczony na budowę świetlicy w Cieszynie będzie
pozyskany lada moment, parę miesięcy. W przyszłym roku nie ma żadnych pieniędzy na ten cel. Prosił
o wyjaśnienie

Pani  Monika  Kuźmińska  Burmistrz  Węgorzyna  poprosiła  o  przyjęcie  autopoprawki  wynikającej  z
autopoprawki  budżetu,  ale  również  kosmetyczną  wynikającą  z  wniosków  Składu  Orzekającego
Regionalnej  Izby  Obrachunkowej.  Państwo  Radni  w  poprzedniej  kadencji  przyjmowali  Program
niskoemisyjnej gospodarki w ramach tego Programu było wiele zadań, które w WPF się pojawiały
dotyczyły one, że to wszystko ma być w ramach termomodernizacji stąd jest ten zapis, po drugie,
dlaczego nie ma 2019 i 2020, bo jeszcze nie znamy wartości. Zawsze była u nas taka zasada, aby
inwestycje, na które mamy umowy na dofinansowanie wpisywać i realizować jak najszybciej zgodnie z
umową  na  dofinansowanie.  Natomiast  na  budowę  tych  świetlic,  a  przede  wszystkim  w  Cieszynie,  o
którą  Pan  Radny  pyta  nie  mamy  żadnej  umowy  na  dofinansowanie,  dlatego  jest  w  WPF,  bo  o  tym
myślimy i do tego będziemy dążyć, ale nie ma konkretnej kwoty na najbliższy rok. Poza tym wydatki
roczne w ogóle nie pojawiałyby się w WPF

Pan Radny Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej  –  myślę,  że Pani  Burmistrz te zadania są
przyjęte  do  realizacji,  ale  w  trakcie  potrzeb  finansowych  będziemy  wracać  na  tej  sali,  bo  my  o
Cieszynie, to już rozmawiamy drugą kadencję. Pamiętam jak Radny Szyłowicz przystępował do grona
radnych, to tą świetlicę miał za cel żeby ją zrobić. Wtedy rozmawialiśmy, że trzeba zrobić wszelkie
przygotowania,  że to jest  długofalowy czas żeby to wykonać.  Myślę,  że zadanie jest  przyjęte,  a
pieniędzy nie ma w budżecie, to my wielokrotnie budżet żeśmy zmieniali w trakcie jednego roku, to,
jeżeli  będą  potrzebne  pieniądze  na  działania  związane  z  budową  świetlicy  to  Pani  Burmistrz
zaprezentuje Radnym, gdzie te pieniądze znaleźć, jeżeli trzeba będzie znaleźć. WPF jest załącznikiem
do przyjętych zmian w budżecie, jakby konsekwencją podjętej wcześniej uchwały

Pani  Monika  Kuźmińska  Burmistrz  Węgorzyna  powiedziała,  że  takie  są  zasady  przygotowania
dokumentu o nazwie WPF. Przecież Państwo wiecie, że w 2019 roku będziemy realizować Brzeźniak i
Kąkolewice. Państwo nie widzicie tego w tym dokumencie, który Pan Radny zauważa, bo takie są
zasady jednorocznych inwestycji nie wpisuje się

Głosowanie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  wieloletniej  prognozy  finansowejg.
Gminy Węgorzyno na lata 2019 – 2025.

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały w raz  z
autopoprawką  Pani  Burmistrz  (Karta  z  głosowania  stanowi  załącznik  nr  12,  Uchwała  Nr
IV/24/2018 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu)

Informacje  Przewodniczącego  Rady  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie4.
międzysesyjnym (czas nagrania od 2:11:20)

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że czas był krótki jednotygodniowy, był
czas podpisywania podjętych uchwał,  przekazanie interpelacji  do realizacji  dla Pani Burmistrz,  ta
praca była krótka



Wolne wnioski i informacje (czas nagrania od 2:11:48)5.

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej  przypomniał  o zaproszeniu na 09 stycznia na XII
Festiwal Kolęd i Pastorałek.

Na prośbę Pana Wicestarosty, ale również od siebie złożył życzenia na Nowy Rok.

Zamknięcie obrad (czas nagrania od 2:13:52)6.

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął IV sesję Rady Miejskiej w Węgorzynie. 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                       Jan Mazuro

Protokołowała:

Wioleta Początek

 

 

sporządził
Wioleta Początek przewodniczący


